
Zápis z jednání školské rady ze dne 20. listopadu 2023 

 

ZÁPIS 
 

z 1. schůzky školské rady při 3. základní škole Chodov, okres Sokolov,  
příspěvkové organizaci 

 
V souladu s čl. V volebního řádu „Ustavení školské rady“ svolala ředitelka školy první schůzku nové školské 
rady na pondělí 20. 11. 2023. 
 
Členy nové školské rady pro volební období říjen 2023 – říjen 2026 jsou: 
 

Michaela POLÍVKOVÁ  - zvolena zákonnými zástupci nezletilých žáků školy 

Mgr. Iveta VAVŘÍKOVÁ - zvolena zákonnými zástupci nezletilých žáků školy 

Mgr. Jana STAŇKOVÁ  - zvolena pedagog. pracovníky základní školy 

 Mgr. Lenka HRUŠKOVÁ - zvolena pedagog. pracovníky základní školy 

Mgr. Luděk SOUKUP  - jmenován RM Chodov 

Zdeněk SÜSSENBECK - jmenován RM Chodov 

 
Program: 1. Zahájení 1. schůzky školské rady 

2. Volba předsedy školské rady, zapisovatele 

  3. Schválení jednacího řádu pro volební období 2023-2026 

  4. Zhodnocení distanční výuky za uplynulé období 

  5. Diskuse, různé 

 
Jednání: 
 
ad1/  
Ředitelka školy Mgr. Iva Jurnečková představila vzájemně členy školské rady. 
Seznámila členy s hlavním účelem a předmětem činnosti školské rady dle §168 školského zákona, který se 
zabývá touto problematikou.  
 
ad2/ 
Mgr. Iva Jurnečková vyzvala členy k volbě předsedy - po krátké poradě byla zvolena Mgr. Jana Staňková; 
zapisovatelka Mgr. Lenka Hrušková 
 
ad3/ 
Členům nově zvolené rady byl předán k případným úpravám Jednací řád pro volební období 2023-2026, 
s návrhem o ponechání možnosti schůzek a hlasování on-line. Předsedkyně školské rady nechala hlasovat 
o navrhovaném jednacím řádu, který byl následně radou schválen bez připomínek. 
 
ad 4) 
Ředitelka školy seznámila přítomné s funkcí školské rady a jejími pravomocemi. Informovala o aktuálním 
děním ve škole, nutných úpravách ŠVP RVP ZV a jeho dodatcích;   
 
ad 5) 
Po úvodních základních informacích a organizačních záležitostech se rozvinula diskuze o současné situaci 
ve školství. Svolávat členy školské rady dle potřeby bude předseda.  
 

Členové školské rady se domluvili na vzájemném informování elektronickou poštou, byl sepsán seznam  
s telefonními čísly a e-mailovými adresami.  

Předpokládaný termín dalšího zasedání je červen 2024. 
 
Zapsala:  Mgr. Iva Jurnečková 


